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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 06/2021 (185) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 17. května 2021 formou elektronické konference v aplikaci Microsoft Teams 

 

Přítomni  

Členové (abecedně): Bc. Lukáš Janák, Dalibor Malý, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Bc. Hana 

Kovářová Müllerová, Ing. Jakub Rak, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Bc. 

Lenka Šedivá, RNDr. Jakub Trojan, MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, 

CSc., LL.M., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M. 

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Mgr. Marek 

Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková 

 

Hosté: Ing. Petr Svoboda, Ph.D. 

 

Nepřítomni: Bc. Jakub Smolan, Ing et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

 

Omluveni: prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

  

Návrh programu:  

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 (předseda AS FLKŘ). 
3. Kontrola zápisu o hlasování per rollam (předseda AS FLKŘ). 
4. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
7. Slib nového člena AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
8. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
9. Informace o doplňovacích volbách pro zástupce studentů do AS FLKŘ (předseda volební 

komise). 
10. Zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka FLKŘ). 
11. Projednání a schválení úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ (děkanka FLKŘ). 
12. Projednání a schválení Harmonogramu AR 2021/2022 (děkanka FLKŘ). 
13. Projednání Rozpisu rozpočtu FLKŘ na rok 2021 (děkanka FLKŘ). 
14. Projednání dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 (děkanka FLKŘ). 
15. Různé. 

 
 
Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:00 hodin předseda AS FLKŘ zahájil jednání a přivítal přítomné. Upozornil, že jednání bude nahráváno pro 
účely zápisu a dotázal se, zda má proti nahrávání někdo námitky. Námitky nebyly vzneseny. 
Dále uvedl, že se jedná o řádné zasedání v předem schváleném termínu, rovněž byl schválen předběžný 
program jednání. Všichni zúčastnění obdrželi 10. 05. 2021 pozvánku, včetně materiálů k projednání, zároveň 
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byla tato pozvánka zveřejněná na úřední desce fakulty a na webu FLKŘ. Součástí pozvánky byl i přímý link na 
připojení do MS Teams a e-mailová adresa pro zasílání dotazů. 
Zrekapituloval pravidla online jednání a dále připomenul, že hlasování bude probíhat prostřednictvím hlasovací 
ručičky na liště. Návrh usnesení bude viditelně promítnut před hlasováním. Hlasování (zvednutí ručičky na liště) 
je přístupné pouze pro členy AS FLKŘ a členové jej provedou tak, že zvednou ruku pro jednu z oznámených 
možností (PRO, PROTI, ZDRŽEL SE). 
Požádal přítomné, aby v případě odchodu z jednání (antigenní testování) informovali o této skutečnosti 
prostřednictvím chatu. 
 
 
 

Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

Dr. Musil uvedl, že zápis byl zaslán členům AS FLKŘ a byl zveřejněn v informačním systému FLKŘ. 

Dotázal se, zda má někdo z přítomných návrhy na doplnění nebo připomínky k tomuto zápisu – ani připomínky 

ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Návrh na usnesení č. 185/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 ve znění, zveřejněném v  informačním 

systému FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Návrh na usnesení č. 185/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 ve znění, zveřejněném v  informačním 

systému FLKŘ.“ 

 

 

 
Bod 3) Kontrola zápisu o hlasování per rollam (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ uvedl, že hlasování per rollam musí být dle jednacího řádu projednáno na nejbližším 

zasedání AS, dotázal se, zda k tomuto hlasování jsou nějaké připomínky. Zápis z hlasování byl členům AS 

zaslán a je vyvěšen v informačním systému fakulty. 

K zápisu nebyly ze strany přítomných vzneseny žádné připomínky. 

 
Návrh na usnesení č. 185/2 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z hlasování per rollam AS FLKŘ ze dne 26. 4. 2021 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 185/2 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z hlasování per rollam AS FLKŘ ze dne 26. 4. 2021 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 
 
 
Bod 4) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
Na minulém jednání AS FLKŘ bylo přijato usnesení č.184/3, které ukládá předsedovi AS FLKŘ předložit, ve 
spolupráci s děkankou FLKŘ, dokument Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na 
FLKŘ k projednání AS UTB ve Zlíně. 
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Dokument byl zaslán AS UTB k projednání a schválení. Usnesení bylo splněno. 
 
Dokument byl projednán AS UTB, předán k projednání na LK AS UTB a s doporučeními k úpravám zaslán 
zpět na FLKŘ.  
Dnes budeme projednávat a schvalovat úpravy dokumentu podle doporučení LK AS UTB. 
 
 
 
Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání AS FLKŘ dne 17. 5. 2021 (předseda AS FLKŘ). 
Proběhla úprava programu jednání oproti zaslané pozvánce – nebyly předloženy k projednání dva dokumenty, 
Strategický záměr FLKŘ na období 21+ a Plán realizace Strategického záměru FLKŘ UTB ve Zlíně na rok 2021. 
Fakulty stále čekají na zpřesnění požadavků na zpracování těchto dokumentů ze strany UTB. 
 
Nově  byly  zařazeny  na jednání dva  body - na základě  doporučení  LK  AS  UTB  a   provedení  následných 
úprav dokumentu  fakultou  byl doplněn bod  „Projednání a schválení dokumetu Pravidla  pro  uskutečňování 
SP na FLKŘ“ (děkanka FLKŘ) a na základě výsledků doplňovacích voleb do AS FLKŘ byl doplněn bod „Slib 
nového člena AS FLKŘ” (předseda AS FLKŘ). 
 
Není již aktuální hlasovat per rollam o akreditační dokumentaci SP Environmentální bezpečnost, vše již 
proběhlo. 
   
 
Návrh usnesení č. 185/3 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 5. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3.  Kontrola zápisu o hlasování per rollam a jeho schválení (předseda AS FLKŘ). 

4.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

7.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

8.  Slib nového člena AS FLKŘ. 

9.   Informace o doplňovacích volbách zástupce studentů do AS FLKŘ (předseda volební komise). 

10.  Zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka FLKŘ). 

11. Výroční zpráva o hospodaření FLKŘ za období 2020 (děkanka FLKŘ).  

12.  Projednání Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka fakulty). 

13. Projednání úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ (děkanka fakulty). 

14. Harmonogram AR 2021/2022 (děkanka FLKŘ). 

15. Projednání a schválení dokumentu Pravidla pro uskutečňování SP na FLKŘ (děkanka FLKŘ). 

16. Projednání dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 (děkanka fakulty). 

17. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
Usnesení č. 185/3 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 5. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 4. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3.  Kontrola zápisu o hlasování per rollam a jeho schválení (předseda AS FLKŘ). 

4.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
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5.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

7.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

8.  Slib nového člena AS FLKŘ. 

9.   Informace o doplňovacích volbách zástupce studentů do AS FLKŘ (předseda volební komise). 

10.  Zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka FLKŘ). 

11. Výroční zpráva o hospodaření FLKŘ za období 2020 (děkanka FLKŘ).  

12.  Projednání Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka fakulty). 

13. Projednání úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ (děkanka fakulty). 

14. Harmonogram AR 2021/2022 (děkanka FLKŘ). 

15. Projednání a schválení dokumentu Pravidla pro uskutečňování SP na FLKŘ (děkanka FLKŘ). 

16. Projednání dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 (děkanka fakulty). 

17. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
 
 
Bod 6) Informace předsedy AS FLKŘ. 

Mimořádná jednání AS UTB se konala 20. 4. a 4. 5. 2021, mimo jiné byly projednávány následující záležitosti a 

předloženy tyto informace: 

- přehled kolik a odkud uchazečů a přijatých, 
- digitalizace vzdělávání, pilotní projekt nahrávání přednášek, 
- dotazníky zaměstnavatelům na spokojenost s našimi absolventy, 
- očkování AP, 
- dotazníky pro studenty, jak probíhala výuka v období Covid-19, 
- hodnocení UTB do 17+ známkou C, vize je dosáhnout hodnocení B (opatření vedoucí ke zlepšení, i   
       na FLKŘ), 
- kolik přihlášek je podáno do kombi studia, nejvíce FLKŘ, specializace OO - celkem 318, zatím se na 

úrovni UTB neuvažuje o omezení počtu kombinovaných studentů, 
- připravuje se hodnocení studentů na SP (1x za 3 roky), pro garanty SP, 
- projednání a schválení návrhu Plánu rozpočtu na rok 2021, 
- projednán a schválen Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2021 – 2023, 
- JŘ AS fakult, JŘ VR fakult, 
- plánovaná zasedání AS UTB 8. 6. (15. 6.), 29. 6. 2021. 

 
Dr. Strohmandl doplnil, že u přihlášek ke studiu v prezenční formě je studijní program Ochrana obyvatelstva na 
pátém místě na UTB. Dále co se týká termínů zkoušení pro kombinovanou formu studia, vždy záleží na dohodě 
mezi vyučujícím a studenty, je tedy možné zkoušet i v jiné dny, než pátek a sobotu. 

 
 
 

Bod 7) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka:  

- hodnocení absolventů zaměstnavateli – FLKŘ hodnocena kladně, zaměstnavatelé absolventů fakulty 
se účastnili v hojném počtu, od posledního hodnocení došlo i ke kladnému posunu hodnocení kvality 
našich absolventů, 

- mezinárodní hodnocení se vztahuje k výsledkům do roku 2018, za poslední 2-3 roky se fakulta zapojila 
do mnoha projektů, doufáme tedy v posunu v dalším hodnocení, 

- bylo ukončeno očkování v rámci kritické infrastruktury, nyní je možnost očkování AP jako takových, 
- od 17. 5. je na UTB zrušen statut home office pro THP (netýká se AP, kteří mají stále možnost určit si 

místo výkonu své práce), 
- probíhají schůzky k přípravě strategických plánů (21+ a 2021), v září a říjnu bude již zpracováván Plán 

realizace na rok 2022, 
- je připravena strategie internacionalizace, vše bude implementováno do fakultních strategií, 
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- začalo zkouškové období, o způsobu zkoušení rozhoduje garant (online nebo prezenčně), tento způsob 
musí zůstat po celé zkoušení zachován (nedojde-li k nějaké mimořádné situaci), 

- 31. 5. začínají SZZ, posudky závěrečných prací musí být zveřejněny nejpozději 3 dny před obhajobou, 
posudky mají nový formulář, 

- je nutno dodržovat vždy aktuálně platné rozhodnutí rektora, týkající se podmínek pro přítomnost 
studentů i AP v prostorách UTB, včetně testů, 

- stále probíhají jednání o koupě sportovního areálu MATY, v této souvislosti se připravuje i SP Sportovní 
management, 

- dle rozhodnutí dislokační komise bude vystěhována budova U1 (jsou určeny příslušné prostory), a bude 
buď opravena, nebo nově postavena, 

- informační systém HAP již byl na FLKŘ plně implementován, ředitelé ústavů budou informováni o jeho 
používání, jedná se o strategický nástroj pro řízení lidských zdrojů, 

- FLKŘ se bude podílet na organizaci konference MEKA v září 2021, v rámci konference by se měl 
uskutečnit kulatý stůl zainteresovaných VŠ, ministerstev apod. k problematice Covid-19. 

 
Dr. Strohmandl se dotázal, zda ústavy obdrží zpětnou vazbu z pilotního provozu HAP v loňském roce. Děkanka 
uvedla, že ano, vše bude mít i vazbu na změnu směrnice k hodnocení AP, proběhne jednání s řediteli a 
tajemníky ústavů, na kterém bude veškerý systém osvětlen. Harmonogram pro naplňování systému je stanoven 
v rámci celé UTB a všechny fakulty jej musí splnit bez ohledu na další úkoly. Z hlediska bodového hodnocení 
AP nedošlo v rámci nové směrnice rektora k výrazným úpravám, fakulty musí hodnocení z této směrnice ctít. 

 

 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost: 

- jsou připraveny komise ke SZZ a rozpis studentů, SZZ proběhnou ve dvou řádných termínech, 
- 10. 5. byl zahájen plánovací proces rozvrhu pro ZS AR 2021/2022, harmonogram je znám, je nutno se 

vypořádat ze strukturou přihlášených studentů. 
 

Dr. Strohmandl v diskuzi připomenul, že by bylo vhodné iniciovat na úrovni UTB diskuzi k odměňování 
zaměstnanců za výuku v sobotu. Doc. Lošek uvedl, že řešení této problematiky vidí jako vhodný úkol pro odbory. 
Děkanka fakulty upřesnila, že zaměstnanci jsou odměňováni za práci ve dnech pracovního volna a klidu 
v souladu se zákoníkem práce. 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D,, proděkan pro tvůrčí činnost: 

- 30. 4. se konala SVOČ, proběhla ve třech sekcích, Dr. Taraba informoval o průběhu a výsledcích, 

poděkoval všem, kteří se účastnili,  i těm, kteří participovali na organizaci, 

- AP jsou e-maily průběžně informováni o vyhlašovaných projektových výzvách, 

- bylo vydáno RR/16/2021 vyhlášení interní soutěže na podporu vědeckovýzkumné činnosti ve 

společenskovědních oborech 2021-2023 a RR/17/2021 vyhlášení interní soutěže na podporu 

strategických projektů UTB ve Zlíně. Jsou schváleny oblasti finanční podpory – v souladu s rozpočtem 

UTB, informace o těchto oblastech. 

 
Dr. Musil upozornil, že zejména strategické projekty by měly být sjednocující projekty pro celou fakultu, jsou na 
ně v rozpočtu UTB alokovány dostatečné prostředky, fakulta by se měla zapojit. 

 

 

Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV: 

- v rámci zápisu ke studiu proběhne dotazníkové šetření, proč si uchazeči vybrali naši fakultu, 

- v průběhu SZZ bude opět studentům nabízen vstup do Klubu absolventů UTB, 

- FLKŘ je spolupořadatelem konference MEKA, která se uskuteční 14. – 16. 9., hlavním pořadatelem je 

fy EGO Zlín, 

- připravuje se konference CrisCon, ve výstavbě je nová webová stránka konference, připravuje se 

akreditace této konference u MV jako součást celoživotního vzdělávání, 
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- 24. 9. se uskuteční Noc vědců, 

- na sociálních sítích a webu je spuštěno programové video na podporu oboru Ochrana obyvatelstva. 

 
 
Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty:  

- od 17. 5. probíhá na fakultě oprava požární signalizace, snahou je co nejméně narušit provoz fakulty, 

- je možné si zarezervovat ubytování na chatě Portáš. 

 
 
 
Bod 8) Slib nového člena AS FLKŘ. 

Na základě doplňovacích voleb zástupců studentů do AS FLKŘ byl do AS FLKŘ zvolen nový člen, student 

Dalibor Malý. Dr. Musil pana Malého oslovil, ten souhlasil se členstvím v AS a přijal účast na dnešním jednání. 

Pan Malý uvedl, že je studentem druhého ročníku SP Ochrana obyvatelstva a rád by se seznámil s funkcí a 

činností AS a pracoval v něm. 

Poté přečetl slib člena AS FLKŘ a stal se tak právoplatným členem AS FLKŘ. Dr. Musil mu poblahopřál ke 

zvolení, popřál hodně úspěchu v práci a zdůraznil odpovědnost člena senátu. 

Písemný slib již byl podepsán a založen do dokumentace AS FLKŘ. 

Přítomno je tedy v tomto okamžiku 10 členů AS FLKŘ. 

 

 

 

Bod 9) Informace o doplňovacích volbách zástupce studentů do AS FLKŘ (předseda volební komise). 

Dr. Svoboda v rámci své prezentace informoval o časovém průběhu voleb a průběhu jednotlivých kroků. 

Uvedl, jakým způsobem byli o průběhu a postupných krocích informováni studenti (emaily prostřednictvím 

studijního oddělení, sociální sítě, web fakulty). 

Volby proběhly poprvé v historii fakulty elektronickou formou, komise byla proškolena v březnu, následně 

proběhla implementace systému do podmínek FLKŘ. Poté byla provedena z excelovského seznamu studentů 

(poskytnutého k určenému datu studijním oddělením) separace a konverze dat do importovacího dokumentu a 

import do systému.  

V testovací fázi byl ověřen přístup studentů a funkcionalita. Byl zpracován manuál voleb. 

Samotné volby probíhaly 29. 4. 2021, přítomna byla celá volební komise. 

Dále Dr. Svoboda prezentoval výsledky voleb, účast byla 18,5 %. Na prvním místě se umístili shodným počtem 

hlasů dva kandidáti, o pořadí bylo rozhodnuto losem – opět elektronicky. 

Ze všech kroků byly pořizovány audiovizuální záznamy. 
Byl zvolen 1 kandidát a dva náhradníci, další dva kandidáti nezískali potřebná počet hlasů, aby mohli být 
zařazeni mezi náhradníky. 
Dr. Svoboda uvedl, že implementace systému pro elektronické volby byla úspěšná, rovněž průběh voleb 
zhodnotil jako úspěšný. 
 
Dr. Musil poděkoval předsedovi komise za úspěšný průběh prvního elektronického hlasování, nicméně uvedl, 
že vzhledem k tomu, že studenti mohli volit online odkudkoliv, hodnotí osobně účast za nízkou (byť v rámci UTB 
se jedná o druhou nejvyšší). 
 
 
 
Bod 10) Zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka FLKŘ). 

Dr. Musil uvedl, že dokument byl zaslán senátu k projednání 13. 4. 2021, projednán na jednání 19. 4. 2021, dále 
byl postoupen Ekonomické komisi AS FLKŘ, která jej projednala 26. 4. 2021. 
Požádal předsedu Ekonomické komise o závěry z jejího jednání. 
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Dr. Strohmandl uvedl, že Ekonomická komise materiál projednala a vyžádala si doplňující podklady zejména ve 
vztahu k investicím do laboratoře kybernetické bezpečnosti, materiály byly poskytnuty a komise konstatuje, že 
částka byla čerpána v souladu se schváleným rozpočtem na rok 2020.  
Dále EK požaduje o vysvětlení rozporu v investicích na nákup osobního vozidla, kdy schválená částka 
v rozpočtu je nižší než částka vynaložená. 
Ing. Procházková jako tajemnice fakulty sdělila, že za nové vozidlo bylo reálně doplaceno cca 180 tis. Kč, 
přestože z položky investice bylo zaplaceno cca 900.000,- , 720 tis. bylo vráceno jako pojistné plnění. 
Ing. Procházková uvedla, že na str. 14 Rozpočtu jsou stanoveny částky, které byly dodrženy. Uvedená nižší 
částka byla stanovena v Pravidlech pro sestavování rozpočtu, které byly schvalovány před rozpočtem, v době 
sestavování rozpočtu již však byla známa situace na trhu a proto byla v rozpočtu částka upřesněna. Tento 
rozpočet byl schválen 18. 5. 2020 Akademickým senátem FLKŘ. 
 
Poté Dr. Strohmandl uvedl, že dokument může být schválen. 
Dr. Musil požádal, aby v budoucnu tyto odborné dotazy byly projednávány na jednání Ekonomické komise. 
 
Návrh na usnesení č. 185/4 

„AS FLKŘ schvaluje zprávu o hospodaření FLKŘ za rok 2020.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 185/4 

„AS FLKŘ schvaluje zprávu o hospodaření FLKŘ za rok 2020.“ 

 
 
 
Bod 11) Výroční zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka fakulty). 

Dokument byl zaslán k projednání akademickému senátu 10. 5. 2021, dnes je projednáván v prvním čtení a 

bude postoupen k jednání Ekonomické komisi. 

 

Tajemnice fakulty uvedla, že Výroční zpráva o hospodaření je dokument, který je určen k veřejnému sdílení, 

tomu odpovídá struktura, jsou uvedeny zdroje financování (včetně projektů a jejich konkrétního přehledu 

čerpání, u části projektů bylo možno v souvislosti s Covidem-19 prodloužit čerpání do 30. 6. 2021, což bude 

dodrženo). Jsou uvedeny náklady a výnosy na jednotlivých zdrojích, mzdové náklady na jednotlivých zdrojích, 

profesní struktura fakulty, majetkové účty, vývoj stavu majetku a výsledek inventarizace, mezifakultní výuka, 

investiční prostředky. 

 

K dokumentu nebyly vzneseny dotazy, je tedy postoupen k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. Dr. 

Strohmandl navrhnul jednání Ekonomické komise 24. 4. v 12:30 hodin (MS Teamsy), připomínky je možno 

zaslat do pátku 21. 5. do 16 hodin. 

 
 
 
Bod 12) Projednání Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka 

fakulty).  

Dokument byl zaslán k projednání akademickému senátu 10. 5. 2021, dnes je projednáván v prvním čtení a 

bude postoupen k jednání Ekonomické komisi. 

Tajemnice fakulty stručně dokument představila, a to jak zdroje a strukturu příjmů, tak výdajů, plánované 

investice a stav fondů k 1. 1. 2021. 
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K dokumentu nebyly vzneseny dotazy, je tedy postoupen k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. Dr. 

Strohmandl uvedl, že dokument bude projednáván 24. 4. 2021, připomínky je opět možné zaslat do 21. 4. do 

16:00 hodin.  

Dr. Musil upozornil, že připomínky mohou zasílat všichni členové AS FLKŘ a rovněž se mohou účastnit jednání 

Ekonomické komise. 

 
 
Bod 13) Projednání úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ (děkanka fakulty). 

Dr. Musil uvedl, že dokument byl zaslán senátu k projednání 13. 4. 2021, projednán na jednání 19. 4. 2021, dále 
byl postoupen Legislativní komisi AS FLKŘ, která jej projednala 3. 5. 2021 
Požádal předsedkyni Legislativní komise o závěry z jejího jednání. 
 
Dr. Veselá uvedla, že komise jednala 3. 5. 2021, k předloženému dokumentu komise neobdržela žádnou 
připomínku ani žádný námět, nebyly vzneseny připomínky ani ze strany Legislativní komise. Zápis z jednání 
komise byl zaslán všem členům AS FLKŘ. 
 

Komise jednomyslně doporučuje dokument ke schválení. 

 

V diskuzi nebyly vneseny žádné další podněty a připomínky. 

 

Návrh na usnesení č. 185/5 

„AS FLKŘ schvaluje návrh úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ. Zároveň AS FLKŘ ukládá 

předsedovi AS FLKŘ předložit, ve spolupráci s děkankou FLKŘ, upravený dokument k projednání AS UTB.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 185/5 

„AS FLKŘ schvaluje návrh úpravy dokumentu Jednací řád Vědecké rady FLKŘ. Zároveň AS FLKŘ ukládá 

předsedovi AS FLKŘ předložit, ve spolupráci s děkankou FLKŘ, upravený dokument k projednání AS UTB.“ 

 
 
 
Bod 14) Harmonogram AR 2021/2022 (děkanka FLKŘ). 

Dokument byl zaslán k projednání akademickému senátu 15. 4. 2021, projednán na jednání 19. 4. 2021, dále 

byl postoupen Legislativní komisi AS FLKŘ, která jej projednala 3. 5. 2021. 

Požádal předsedkyni Legislativní komise o závěry z jejího jednání. 
 
Dr. Veselá uvedla, že tento dokument komise projednala rovněž na jednání 3. 5. 2021, jednání se za 
předkladatele účastnil doc. Lošek a Dr. Halabalová, k předloženému dokumentu komise neobdržela žádnou 
připomínku ani žádný námět, nebyly vzneseny připomínky ani ze strany Legislativní komise.  
 
Komise jednomyslně doporučuje dokument ke schválení. 

 

V diskuzi nebyly vneseny žádné další podněty a připomínky. 

 
Návrh na usnesení č. 185/6 

„AS FLKŘ schvaluje návrh Harmonogramu AR 2021/2022.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 2. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 185/6 

„AS FLKŘ schvaluje návrh Harmonogramu AR 2021/2022.“ 

 
 
 
Bod 15) Projednání a schválení dokumentu Pravidla pro uskutečňování SP na FLKŘ (děkanka FLKŘ). 

Dr. Musil zrekapituloval, že dokument byl projednán a schválen na AS FLKŘ dne 19. 4. 2021, poté byl zaslán 

k projednání AS UTB 26.  4. 2021. AS UTB jej projednal 4. 5. 2021 a postoupil Legislativní komisi AS UTB, která 

jej projednala na jednání 11. 5. 2021. Následně Legislativní komise dne 12. 5. 2021 zaslala na FLKŘ doporučení 

na úpravy dokumentu, tyto byly provedeny a upravený dokument byl 14. 5. předložen k projednání Legislativní 

komisi AS FLKŘ, která se jím zabývala na jednání dne 17. 5. 2021. 

 

Dr. Veselá informovala, že komise upravený dokument projednávala za přítomnosti doc. Loška a Dr. 

Halabalové. Připomínky nebyly vzneseny, doplnění příloh do dokumentu bylo hodnoceno jako prospěšný krok. 

Všechny požadované úpravy byly provedeny a Legislativní komise doporučuje dokument v upraveném znění 

ke schválení. 

 

Děkanka fakulty doplnila, že je třeba, aby tyto dokumenty měly napříč všemi fakultami zásadní náležitosti a části 

v souladu, tato problematika se řešila i na jednání kolegia rektora, a všechny provedené úpravy budou ku 

prospěchu věci. Tyto dokumenty je třeba řešit komplexně a strategicky. 

 

 

Návrh na usnesení č. 185/7 

„AS FLKŘ schvaluje předložený návrh úpravy dokumentu Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FLKŘ.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 185/7 

„AS FLKŘ schvaluje předložený návrh úpravy dokumentu Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FLKŘ.“ 

 

 

 

Bod 16) Projednání dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 (děkanka fakulty). 

Dokument by předložen 14. 5. 2021 a bude postoupen Legislativní komisi k projednání. 

 

Děkanka fakulty uvedla, že dokument je ve stejné struktuře, jako vloni, a to z důvodu meziročního srovnání. 

Budou provedeny ještě formální úpravy dokumentu. I přesto, že rok 2020 byl poznamenán epidemií Covid-19, 

fakulta se s nastalou situací vyrovnala v mnoha oblastech velmi dobře. 

Pro doplnění aktivit byli osloveni všichni ředitelé ústavů a vedoucí pracovníci. 

 

V diskuzi Dr. Strohmandl požádal, aby byl dokument zaslán ve wordu. 

 

Dr. Musil požádal předsedkyni Legislativní komise o stanovení data jednání Legislativní komise. 

Komise se dohodla na jednání 24. 4. v 10:00, připomínky je možné zaslat do pátku 21. 5. do 12:00 hodin. 

 

Dokument byl postoupen k jednání Legislativní komisi AS FLKŘ. 

 



Zápis AS FLKŘ č. 06/2021                                                                                               Strana 10 (celkem 11) 

Bod 17) Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

- Dr. Musil upozornil, že funkční období stávajícího senátu končí 16. 12. 2021, dal na zvážení, zda na 

jednání 14. 6. již nevyhlásit volby a předložit dokument pro přípravu a průběh voleb a zvolit volební 

komisi; 

- návrh zařadit studenta Dalibora Malého do Ekonomické komise AS FLKŘ, která není početná. Pan Malý 

s činností v ekonomické komisi souhlasil; 

- Dr. Strohmandl uvedl, že by bylo vhodné, aby vedoucí Laboratoře kybernetické bezpečnosti a 

Laboratoře pokročilých technologií doložili (vzhledem k vynaloženým nákladům) připravenost 

uvedených laboratoří pro využití ve výuce a výzkumu. Děkanka uvedla, že s tímto počítá, zejména u 

těch laboratoří, kde jsou vyšší náklady. Pro laboratoře byly zpracovány pracovní řády a budou předány 

vedoucím v tomto týdnu. Informace o laboratořích jsou i součástí kontrolních zpráv k akreditacím apod. 

Dr. Musil uvedl, že vzhledem k investicím by bylo vhodné podat informaci zejména o Laboratoři 

kybernetické bezpečnosti (stav připravenosti, naplňování harmonogramu budování), o ostatních pouze 

stručné informace. Děkanka fakulty uvedla, že tyto informace budou Akademickému senátu poskytnuty; 

- Volba studenta Malého do Ekonomické komise AS FLKŘ – členové senátu se usnesli, že budou 

hlasovat veřejně. 

 

Návrh na usnesení č. 185/8 

„AS FLKŘ schvaluje návrh na zařazení studenta Dalibora Malého do Ekonomické komise AS FLKŘ.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 185/8 

„AS FLKŘ schvaluje návrh na zařazení studenta Dalibora Malého do Ekonomické komise AS FLKŘ. 

 

- Diskuze k návrhu programu dalšího jednání, Dr. Strohmandl upozornil na možnost ukončení studia 

některých senátorů úspěšným složení SZZ a tedy na vhodnost zařazení bodu „složení slibu nových 

senátorů“. Dr. Musil odpověděl, že tento bod je možné vložit při schvalování programu, zatím není jasné, 

zda někteří studenti studium ukončí. 

 

Návrh usnesení č. 184/9 

AS FLKŘ schvaluje návrh programu jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 17. 5. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.  Projednání a schválení dokumentu Výroční zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka  

     FLKŘ). 

8.  Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2021    

     (děkanka FLKŘ).  

9.  Projednání a schválení dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 

      (děkanka FLKŘ). 

10. Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 

11. Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka FLKŘ). 

12. Stav řešení projektů na FLKŘ, informace o připravovaných projektech (děkanka FLKŘ). 
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13. Stav publikační činnosti a zvyšování kvalifikace na FLKŘ (děkanka fakulty). 

14. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Návrh usnesení č. 184/9 

AS FLKŘ schvaluje návrh programu jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 17. 5. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.  Projednání a schválení dokumentu Výroční zpráva o hospodaření FLKŘ za rok 2020 (děkanka  

     FLKŘ). 

8.  Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2021    

     (děkanka FLKŘ).  

9.  Projednání a schválení dokumentu Výroční zpráva o činnosti FLKŘ za rok 2020 

      (děkanka FLKŘ). 

10. Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 

11. Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka FLKŘ). 

12. Stav řešení projektů na FLKŘ, informace o připravovaných projektech (děkanka FLKŘ). 

13. Stav publikační činnosti a zvyšování kvalifikace na FLKŘ (děkanka fakulty). 

14. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

 

Na závěr předseda AS FLKŘ poděkoval všem za přípravu na jednání, účast, a aktivní přístup a do dalšího 

období popřál hodně štěstí, zdraví a optimismu. Členům senátu z řad studentů popřál úspěch u SZZ.  

V 15:40 bylo jednání ukončeno. 

 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


